
INTERPELLÁCIÓ 
 
 

Szemereyné Pataki Klaudia 
Polgármester részére 

 
Tisztelt Polgármester Asszony! 

 
 
Nemrégiben jutott tudomásomra, hogy a DAKK Zrt. megszüntetett egy olyan 

távolsági járatot, amely több kecskeméti törzsutas, valamint a nyugdíjasszövetség tagjai 
közül is többen sérelmesnek találtak. Nem másról van szó, mint a Kecskemét-
Dunaföldvár-Siófok-Hévíz járatról, amely közel 30 évig közlekedett. Az utazók többsége 
ma már többségében nyugdíjas, akiknek szükségük van a víz gyógyító erejére, annál is 
inkább, mert sokaknak ezt orvos írja ki.  

 
A nyugdíjasok januárban levélben fordultak a DAKK Zrt.-hez, ahonnan olyan 

választ kaptak, hogy nem áll módjukban visszaállítani ezt a járatot, mivel idézem:  
„Társaságunk a Nemzeti Fejlesztési Minisztériummal megkötött közszolgáltatási 
szerződés alapján látja el országos, regionális és elővárosi autóbusz-közlekedési 
szolgáltatását. A járatok gyakoriságát, indulási idejét, megállóhely-kiosztását az utazási 
igényekhez viszonyítva önkormányzati és minisztériumi elvárásoknak megfelelően 
alakítjuk ki, és a hivatalos egyeztetési folyamat (önkormányzatokkal, 
társszolgáltatókkal) lefolytatása, illetve a minisztériumi jóváhagyást követően hirdetjük 
meg.” 
Ebből adódik a kérdés, hogy önkormányzatunk valóban tudott-e ennek a 
járatnak a törléséről?  
 
A DAKK Zrt. válaszából továbbá az is kiderül, hogy jelzett autóbuszjáratok ismételt 
közlekedéséről, új járat indításáról Társaságuk önállóan nem dönthet, ezért a 
menetrend módosítási kérelmet állásfoglalás céljából megküldte az ellátásért felelős 
Minisztériumot képviselő Dél-alföldi Közlekedésszervező Irodához. 
 

Tisztelt Polgármester Asszony! Javaslom, hogy támogassuk a kecskeméti 
lakosok azon követelését, hogy vizsgálják felül döntésüket az illetékesek és 
állítsák vissza a hévízi menetrendszerinti járatot. Kérem, hogy az 
interpellációmra a Közgyűlés következő ülésén szíveskedjen válaszolni. 
 
 
Kecskemét, 2017. március 22. 
 
 

Tisztelettel: 
Király József s.k. 
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